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Protokół Nr 12/15
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się  

13 listopada 2015 r.

1. Sprawy regulaminowe:
 1) stwierdzenie quorum

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 radnych, a więc
jest quorum wymagane do podejmowania prawomocnych postanowień. 
Przywitała  radnego Roberta  Danielkiewicza,  który jest  nowym członkiem Komisji,  a  następnie
powitała zaproszonych gości uczestniczących w dzisiejszych obradach.
(Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.)

2) ustalenie porządku obrad
(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec zgłosiła wniosek do porządku obrad polegający na zamianie
punktu 3 z punktem 2, z uwagi na obecność Skarżącego, który przyjechał na posiedzenie Komisji,
a jest spoza Słupska.
Nikt więcej z członków Komisji nie zgłosił innych wniosków do porządku obrad.

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(5  głosów  za)  uwzględniła  wniosek Przewodniczącej  Komisji  i  przyjęła  do realizacji  niżej
wymieniony porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku.
3. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska w przedmiocie wprowadzenia we

wrześniu 2015 r. zmian w wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych należących do
zasobów komunalnych miasta Słupska.

4. Sprawy bieżące, w tym:
  - informacja o podjętych działaniach w sprawie zamiany lub wykupu przez miasto nieruchomości

przy ul. Fr. Nullo.
   - informacja dotycząca obiegu korespondencji (zewnętrznej i wewnętrznej) w Urzędzie Miejskim.

              3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów
(przy  4  głosów za,  bez  głosów przeciwnych  i  1  głosie  wstrzymującym się)  przyjęła  Protokół
Nr 11/15 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 16 października 2015 roku.

Ad.pkt. 2 Rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzi-
nie w Słupsku

Członkowie zapoznali się ze:
-  skargą  pana  .............................*  z  dnia  19  września  2015  roku  na  działalność  Dyrektora

Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  w  zakresie  uniemożliwiania  przez
koordynatora pieczy zastępczej Ośrodka kontaktów z córką umieszczoną w rodzinie zastępczej –
skarga wraz z załącznikami stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu,

- stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska dotyczącym ww. skargi – pismo z dnia 30 października
2015 r. znak: ZiSS-IV.1510.5.2015 – stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan ….....................*Skarżący  przedstawił Komisji swoją skargę. 

*) Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29.10.1997 r. o ochronie danych osobowych (tekst
jednolity: Dz.U. Z 2002 r. Nr 101, poz.926 z późn.zm.) Wyłączenia jawności tych danych dokonała Bożena Dacko
w dniu14 grudnia 2015 r.)
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Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska wyjaśniła sprawę kontaktów
rodzica z dzieckiem.
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Klaudiusz Dyjas poinformował, że w dniu dzisiej-
szym odbędzie się spotkanie w MOPR-ze ze Skarżącym, w celu wyjaśnienia mu wszystkich spraw
związanych z umożliwieniem kontaktów z córką
W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec, radny Robert Danielkiewicz, rad-
ny Bogusław Dobkowski, Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Klaudiusz
Dyjas, Kierownik Działu Pieczy Zastępczej Specjalistycznej Pomocy Rodzinie Waldemar Matynia
i Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego Violetta Karwalska.

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec zapytała, czy Pan ….........* wobec wyjaśnień, które uzyskał 
na dzisiejszym posiedzeniu Komisji podtrzymuje swoją skargę.
Pan …..........................................* Skarżący wycofał skargę.
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec dodała, że pozostają do wyjaśnienia jeszcze jakieś kwestie 
związane z działalnością Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słupsku. Poinformowała Pana
…................................*  że w tej sprawie należy się zwrócić do Rady Powiatu Słupskiego, która 
nadzoruje działalność PCPR.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się:
-  ze  skargą  pana …..................*  z  dnia  19  września  2015 roku na działalność  Dyrektora
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  w  zakresie  uniemożliwiania  przez
koordynatora  pieczy  zastępczej  Ośrodka  kontaktów  z  córką  umieszczoną  w  rodzinie
zastępczej,
-  stanowiskiem  Prezydenta  Miasta  –   pismo z  dnia  30  października  2015  r.  znak:  ZiSS-
IV.1510.5.2015 w drodze dyskusji przyjęła oświadczenie Skarżącego o wycofaniu skargi.

Ad.pkt.3.Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska w przedmiocie wpro-
wadzenia we wrześniu 2015 r. zmian w wysokości opłat za korzystanie z obiektów
sportowych należących do zasobów komunalnych miasta Słupska.

Członkowie Komisji zapoznali się ze:
- skargą Stowarzyszenia „Nasz Słupsk” z dnia 16 października 2015 roku na działalność Prezydenta

Miasta Słupska w przedmiocie wprowadzenia we wrześniu 2015 r. zmian w wysokości opłat za
korzystanie  z  obiektów  sportowych  należących  do  zasobów  komunalnych  miasta  Słupska  –
skarga stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu,

- stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska dotyczącym ww. skargi – pismo z dnia 4 listopada 2015
r. znak:SiR.I.0006.2.2015 – stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

W dyskusji udział wzięli: Dyrektor SOSiR Grzegorz Juszczyński, radca prawny Jakub Podruczny,
Specjalista ds. Sportu Agnieszka Klimczak, przedstawiciel Klubu Sportowego „Delfin”, radny Ro-
bert Danielkiewicz, radny Jan Lange, radny Bogusław Dobkowski, Z-ca Prezydenta Miasta Marek
Biernacki, Przewodniczący Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku Marcin Sałata, Sekretarz
Miasta Iwona Wójcik, Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec.
Pan Aleksander Jacek Stowarzyszenie „Nasz Słupsk”  po wyczerpującej dyskusji i wyjaśnieniach
Z-cy Prezydenta Miasta o konieczności przystąpienia w nowym roku do prac nad nowym projektem
uchwały ustalającej zasady korzystania z bazy sportowej w mieście Słupsku, wycofał skargę.

*) Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29.10.1997 r. o ochronie danych osobowych (tekst
jednolity: Dz.U. Z 2002 r. Nr 101, poz.926 z późn.zm.) Wyłączenia jawności tych danych dokonała Bożena Dacko
w dniu14 grudnia 2015 r.)
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Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się:
- ze skargą Stowarzyszenia „Nasz Słupsk” z dnia 16 października 2015 roku na działalność

Prezydenta  Miasta  Słupska w  przedmiocie  wprowadzenia  we  wrześniu  2015  r.  zmian
w  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  obiektów  sportowych  należących  do  zasobów
komunalnych miasta Słupska

- stanowiskiem Prezydenta Miasta –  pismo z dnia 4 listopada 2015 r. znak:SiR.I.0006.2.2015
w drodze dyskusji przyjęła oświadczenie Skarżącego o wycofaniu skargi.

Ad.pkt 4. Sprawy bieżące.
- informacja o podjętych działaniach w sprawie zamiany lub wykupu przez miasto nierucho-

mości  przy ul. Fr. Nullo.
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z informacją Z-cy Prezy-

denta Miasta Marka Biernackiego o podjętych działaniach w sprawie zamiany lub wykupu przez
miasto nieruchomości przy ul. Fr. Nullo przyjęła ją do wiadomości.
(Pismo z dnia 6 listopada 2015 r. znak:GN-RGM-IX.6823.6.2015 stanowi załącznik Nr 7 do niniej-
szego protokołu).

      
-  informacja  dotycząca  obiegu  korespondencji  (zewnętrznej  i  wewnętrznej)  w  Urzędzie

Miejskim. 
Sekretarz Miasta  Iwona Wójcik  przedstawiła  procedury obiegu dokumentacji  zewnętrznej  i  we-
wnętrznej obowiązujące w Urzędzie Miejskim w Słupsku wraz ze schematami.

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  w Słupsku po zapoznaniu się z informacją na temat
obecnie funkcjonującego obiegu korespondencji  (zewnętrznej  i  wewnętrznej)  w Urzędzie Miej-
skim, w związku z upoważnieniem Komisji przez Radę Miejską w Słupsku do przeprowadzenia
kontroli w zakresie obiegu korespondencji w Urzędzie w drodze dyskusji, w wyniku głosowania
większością głosów (przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się)  po-
wołała zespół kontrolny do przeprowadzenia kontroli w ww. zakresie w składzie radny Robert Da-
nielkiewicz i radny Robert Kujawski. 

- powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji zobowią-
zań miasta Słupska z tytułu mienia  komunalnego będącego w zarządzaniu  PGM Spółka
z o.o. w Słupsku. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku zgodnie z planem pracy Komisji na rok 2015
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za)powołała zespół kontrolny
w składzie: radny Tomasz Lesiak i radny Bogusław Dobkowski do przeprowadzenia kontroli w za-
kresie realizacji zobowiązań miasta Słupska z tytułu mienia komunalnego będącego w zarzą-
dzaniu PGM Spółka z o.o. w Słupsku. 
Termin kontroli ustalono do 30 grudnia 2015 roku.

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Stec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić wnioski bądź za-
pytania.
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  żadnych  innych  uwag  ani  zapytań.  Na  tym  posiedzenie
zakończono.
Protokołowała                                                                                               Przewodnicząca
                                                                                                                   Komisji Rewizyjnej
Bożena Dacko                                                                                       Rady Miejskiej w Słupsku

                                                                                                                        /-/ Jadwiga Stec


